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Styremøte NJFF-Troms 

30.09.2024      Sted: Teams møte 

Kl.20.00 

Til Stede: Siw, Stian, Geir, Anders, Lise, Harald, Gunnar 

Forfall: Linda, Linda Vassdal, Sigurd 

Sak 60-24 Godkjenning av innkallelse og saksliste 
Forslag til vedtak: Innkallelse og saksliste godkjennes 

Sak 61-24 Godkjenning av referat fra styremøte nr.6. 2024   
Referat fra siste styremøte er sendt ut i etterkant av styremøte. 

Stillingsprosent Isak Karlstrøm, behandlet på Messenger. Han har fått utvidet stillingen til 75% stilling 

fra 01.09.24- 31.08.25  

Forslag til Vedtak: Referat fra styremøte godkjennes. 

 

Sak 62-24 Runde rundt bordet 

- Hva har du gjort siden sist? 

Lise: Hadde forberedt en søknad til Gjensidigestiftelsen på søknad til jakttårn, men 

storviltutvalget ønsket ikke at denne søknaden skulle sendes. Har deltatt på befaring i Morten 

elva sammen med Isak og FNF. 

Anders: Har gjennomført introjaktkurs med lokallaget 

Geir: Har vært en del interesse for jaktlederkurs tidligere på året. Avklart henting med Trond 

Rasmussen om tilgang til utstyret som skal tilfalle regionlaget. 

Stian: Har vært i møte med Forbundet og Hans Petter om Forbunsinstruktørordningen. Det 

skal være ei samling for forbundsinstruktører, helga før landsmøtet. Han kan ikke delta der. 

Harald: Har ikke vært så mye aktivitet siden frisk pust. 

Gunnar: Elgjaktkurset har vært gjennomført, full kvote skutt. Det har blitt feil skutt ett dyr. 

Mulig ei ku som blir kassert på grunn av sykdom. Prøver av denne er sendt inn for 

undersøkelse. 

Diskusjon om hvordan et evt gebyr fra Statskog på ekstra kostnad for ett større dyr en det 

som var på kvota. Det må avvente tilbakemelding fra Statskog på om det kommer ett 

tilleggsgebyr pga feilskyting. Saken avgjøres av styret etter dette. 

For videre kurs og for framtida, må det informeres om hvordan dette skal løses i framtida. 

Sigurd: Har vært på befaring i ei elv på Senja, for å etablere ei fiskefelle for neste år. Jobber 

med en beskrivelse av gode fiskefeller før neste år pukkellaksseong. Gjennomført ett møte i 

fiskeutvalget og har satt dato for neste års Laksefiskefor kvinner. 

Sak 63- 24 Orienteringssaker fra regionsekretær 

• Tilsagn på prosjekter og økonomi for NJFF-Troms 
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Sak 64-24 Landsmøtesaker forberedelse til landsmøtet 

• Gjennomgang av delegater 

- Forfall fra Stian, Linda, Linda og Geir 

• Delegater: 

Siw RS 

Sigleif Pedersen 

Steinar Holen 

Edgar Henriksen 

Anders Einung Hansen 

Svein Edgar Pedersen 

Rolf Johansen 

 

Isak som observatør, Karl-Petter som regionsekretær. 

• Gjennomgang av saker 

Hvilke saker er viktig for NJFF-Troms. 

Innkalling med dagsorden og saker til landsmøte 2024.pdf (njff.no) 

 Tilbakemelding fra styret 

Siw: Sak om valg av representantskap- Kan blir svært uheldig i forhold til demokratiet i 

organisasjonen. Ønsker å beholde dagens ordning. 

Geir: kan bli vanskelig å få valgt inn representanter fra troms til Representantskapet. Har det 

vært diskutert i andre regioner og hva er tilbakemeldingene fra disse. 

Siw har vært diskutert blant regionlederne og det har vært en viktig sak for flere regioner. 

Siw: en annen sak som har vært diskutert blant regionlederne, dette gjelder sak 7- 36 

Instruksjonsmyndighet for regionsekretærer. 

Sak 7-11 Gunnar lager en liten uttalelse som sendes over til oss, slik at den kan behandles av 

delegater som skal møtes 23. oktober. 

 

Sak 65- 24 Aktivitetsplan og kommende aktiviteter 

• Gjennomgang av aktivitetsplanen  

• Elgjaktkurs 

• Ungdomssamling på Arnøya 

• Ungdomssamling Sør-Troms???? 

• Planleggingssamling 2024 planlegges i uke 49. 6-8 desember. 
- Forslag til sted:  

Skibotn Hotell, Lyngskroa med flere. RS sender ut en forespørsel til mulige alternative 

overnattingssteder. 

Lokallag får invitasjon til å delta fra lørdag- søndag.  

https://www.njff.no/njff-organisasjonen/landsmotet/for-landsmotet/_/attachment/inline/64fb704e-743a-4e8e-a353-9404dda4b652:5182b838a13c02d6f4f9db17eeca4d9247db2874/Innkalling%20med%20dagsorden%20og%20saker%20til%20landsm%C3%B8te%202024.pdf
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Kostnader dekkes av lokallagene selv, ønskelig med minst 1- 3 deltakere fra hvert av 

lokallagene. 

Agenda/ Tema:  

• Pukkellaks, feller, søknader og tilskudd. Hvordan angriper vi dette i 2025 

• Lakselus- konsekvenser for 2025 og oppfølging av dette i 2025 

• Samarbeidsprosjekter lokallag i mellom og mellom NJFF-Troms og lokallag 

• Prosjektutvikler stillinga, hvordan kan dette styrkes videre og hvilke prosjekter kan vi dra i 

gang i 2025. 

• Invitasjon til samling, sendes til hele styret i lokalforeningen. 

Sak 66- 24 Møter og samarbeid 

• Naturkonferansen 

Natur i nord konferanse og workshop: Vassdrag og- elvedelta 25-26 november 2024! - Troms 

(fnf-nett.no) 

Hvem blir med fra styret?? 

Siw, Geir, Lise, Anders (mulig en dag), Isak og Karl-Petter 

Overnatting ordnes av Regionsekretær. 

Sak 67- 24 Nytt lager- Container kjøp 

• Dividalsporten AS har sagt opp avtalen med NJFF-Troms om lagerleie på Holt. De skal 

omdisponere sine lokaler og har behov for lagerplassen selv. 

• Leiepris plassering av Container hos Målselv JFF 

Avtalt leiepris kr 1000,- pr mnd. Betales forskuddsleie for 1 år av gangen. 

• Flere forespørsler på kjøp av Container er sendt til diverse aktører, så langt har vi ikke 

fått tilslag på container. 

• Sigurd sjekker ut og gir tilbakemeldinger. 

Sak 68-24 Høringer 

• Kystsoneplanen for Nord- Troms 

• Hørings innspill fra NJFF-Troms sendt til FNF 

 

Sak 69-24 Eventuelt 

Ofoten og Sør- Troms JFF. 

 

Søknad fra Dyrøy JFF om leirduebane. 

De søker støtte til støymåling av området. De trenger 100 tusen til å dekke kostnader for 

støymåling. 

https://fnf-nett.no/troms/natur-i-nord-konferanse-og-workshop-vassdrag-og-elvedelta-25-26-november-2024/
https://fnf-nett.no/troms/natur-i-nord-konferanse-og-workshop-vassdrag-og-elvedelta-25-26-november-2024/
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Styret avslår søknaden om økonomisk støtte, men vi kan støtte med kompetanse og 

veiledning på hvordan de skal jobbe videre med dette på egen hånd. 

Pukkellaks: 

Hvor stor innsats skal regionlaget gjøre for å hjelpe lokalforeningene med å etablere. 

Til lokalforeninger som er tilknyttet NJFF- vil det ikke medføre noen kostnader for 

lokalforeningene. For grunneierlag kan Sigurd tilby sin kompetanse mot en engangssum. 

Som faktureres av NJFF-Troms. 

Kjøregodtgjørelse kan han fakturere til NJFF-Troms. 

 

Neste styremøte satt til:  


